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Skrivelse 

 

I början på augusti drabbades Järva av ett fullständigt oacceptabelt våld och upplopp i samband med 
den eritreanska festival som arrangerades i närheten av Eggeby gård. Med flera skadade och mer än 
hundra anhållna, avstängda vägar och inställda aktiviteter för barn och unga blev järvaborna 
maktlösa vittnen till hur vår stadsdel föll offer för våldet.  

Festivalen arrangerades på stadens mark (och till dels i delar av stadens lokaler på Eggeby gård) efter 
det att staden gett sitt tillstånd till detta. Med tanke på att festivalen arrangeras av regimtrogna 
eritreanska grupperingar – grupper trogna en av världens mest förtryckande och brutala regimer - 
samt att staden också hade kännedom om planerade ordningsstörningar inför festivalen är det 
uppseendeväckande att tillståndet gavs. Det är än mer uppseendeväckande att tillståndet inte drogs 
tillbaka efter upploppet och festivalen fick tillåtelse fortsätta veckan ut som om inget hade hänt.  

Ordningslagen ger kommunen en stark vetorätt till arrangemang som hålls på kommunens mark. Om 
kommunen säger nej, ska även Polisen neka tillstånd.  

Det viktiga nu är att ta lärdom av den här händelsen och säkerställa att något liknande inte händer 
igen. Moderaterna, och en stor andel av medborgarna här i stadsdelen, vill helt enkelt inte att den 
här festivalen ska återkomma kommande år framför allt inte på stadens mark eller i stadens lokaler. 

Stadsdelen behöver därför, tillsammans med övriga staden, lägga en strategi för att uppnå detta. Vi 
frågar därför vilka initiativ förvaltningen har för avsikt att ta för att säkerställa att stadsdelen och 
kommunen avslår begäran om tillstånd utifall den eritreanska festivalen ansöker om att återkomma 
till Järva kommande år.  
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